

INFORMED CONSENT AGREEMENT

(Version française en dessous)

When registering for this event, you are confirming that you have read and agree with the following:

- I am aware that REN XUE was designed to be a safe, effective, and efficient alternative modality for health and wellbeing, but it also has its limitations. I have read the information supplied about **Looking After Your Mental Health**, and to the best of my knowledge, I have no medical or psychological condition that makes taking part in this REN XUE event not suitable for me at this time – and I assume all responsibility for my participation.
- I understand that REN XUE and Yuan Gong are not a substitute for medical attention, examination, diagnosis, or treatment.
- I have read, fully understand, and agree to the terms of this Informed Consent Agreement. I indemnify and release Yuan Tze, REN XUE Europe, REN XUE International, and all people and organizations operating on their behalf, from all liability for personal damage or injury to myself.

CONSENTEMENT ÉCLAIRÉ

En vous inscrivant à cet évènement, vous confirmez avoir lu et accepté ce qui suit :

- Je reconnais que REN XUE a été conçu pour être un système alternatif sûr, effectif et efficace pour la santé et le bien-être, mais que cette alternative a aussi ses limites. J'ai lu les informations fournies sur « **Prendre Soins de votre Santé Mentale** » et pour autant que je sache, je n'ai aucun problème médical ou psychologique qui m'empêcherait de

participer à cet évènement REN XUE – et j’assume l’entière responsabilité de ma participation.

- Je comprends que REN XUE et Yuan Gong ne remplacent aucune aide médicale, examen, diagnostique ou traitement
- J’ai lu, parfaitement compris et accepté les modalités du présent consentement éclairé. Je couvre et décharge Yuan Tze, REN XUE Europe, REN XUE International et toutes les personnes et organisations opérant en leur nom, de toute responsabilité en cas de dommage corporel ou de blessures me concernant.